
Jaktprøvedommere 

Hvor er dere? 

Vi har i forbindelse med Rørosprøven (spesielt vinter) opplevd at det er tungt å finne nok 

dommere. Dette er en sak vi har forstått også gjelder for flere prøver i resten av landet? ‘Vi 

henter dommere fra hele landet. 

Hvorfor må vi hente utenfor lokalt distrikt? 

Har vi en forgubbing i dommerstanden? 

Kan vi HS og FKF jobbe sammen for å legge ting til rette for utdanning av nye og flere dommere? 

Se på den økonomisk støtte som gies i forbindelse med utdanningen? 

Pålegge dommere å dømme i eget distrikt? 

Øke antall forpliktede dommerdøgn? 

Er kriteriene for og utdanningen i dag best mulig for alle parter? 
 

 
Vi ber om RS diskuterer dette med utgangspunkt i et ønske om at dette taes opp som sak i 

Fuglehundtinget. 

Dette bør være en prioritert sak for HS og også taes videre ut i samarbeidsutvalgene i de 

forskjellige distriktene. 
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